
 

	
IK Stern verksamhetsberättelse år 2022 
 
Nu är det årsmötestider för det svenska föreningslivet. Så också för vår klubb. Därefter 
måste vi snabbt reflektera över året som gått och se till att bli ännu bättre 2023. Träningarna 
startar ju redan om några veckor. 
 
Vi har haft inte mindre än två ombyten på posten klubbkoordinator, som vi kallar vår 
avlönade tjänst. Dennes uppgift är i första hand att arrangera och administrera våra 
teknikläger och vasaloppsresor. Förutom de avbräck i arbetet som personalombytena 
inneburit så har klubben under en tid dragits med ett omodernt system för medlemsregister 
och bokningar. Det gamla systemet är dessutom vad vi erfarit på väg att läggas ner.) 
     Därför kommer klubben att satsa på ett nytt system, och nu är tiden kommen att byta. 
Mitt under pågående säsong finns helt enkelt inte tid för det. 
 
Jag hoppas vi alla hjälps åt att rekrytera fler medlemmar till klubben. Vi tappade en del 
medlemmar under covidpandemin, men vi har redan sett ett visst återtag. Låt oss bli ännu 
fler medlemmar, så vi snart är helt ifatt! Det är bara att prata med grannen hemma eller 
arbetskompisarna, berätta för dem om vår fina klubb eller ta med dem på någon av våra 
många träningar, så har vi dem också snart i våra led. 
 
Läs gärna vidare i respektive klubbsektions verksamhetsberättelser för en komplett version 
om klubbens verksamhetsår 2022. 
 
Henrik Johansson, 
klubbordförande 

 


